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JANUAR 2024 
 
Så var 2023 over, og det første vi må ta fatt på er å lukke regnskapet for 2023. Det er 
mye som skal på plass og gjøres opp. Og alt skal på riktige avdelinger. Vi har lagt om 
hele regnskapet og Therese har gjort en stor jobb her. Dette vil gi oss mye bedre 
oversikt og sammenligningsgrunnlag for fremtiden. 2023 går vi ut med ganske likt 
overskudd som 2022, og det er imponerende når vi ser på hvor mye vi har investert 
over driftsbudsjettet. (uten å røre EK) 
 
Nytt år: 
Januar er også perioden der alt skal starte i gang igjen for ny sesong. Alle treninger 
skal avtales og igangsettes. Nye blinker til jaktfelt er kjøpt inn og klar for nytt år. 
Junior dobler vi frekvensen på nå samt at vi legger øvre aldersgrense på disse 
treningene. De blir altfor fulle. Junior får også nye kikkerter på tre rifler. Og jeg må 
bare få skryte av gutta på mandagene på jaktfelt. Det er FULLE hus. Veldig kjekt.  
Jentene er vel de tregeste i 2024. 
 
Spillemidler: 
Vi har i flere år hatt inne en søknad om refusjon av midler til utvidelse av toalettbygg. 
Nå ser det endelig ut som det blir noe fortgang og resultater av dette. Jeg har hatt 
digitale møter med kommunen slik at jeg kunne overta dette arbeidet etter Arid P. Det 
ligger også på trappene en ny søknad etter utvidelsen av 100-meteren. Det gjelder å 
ha dette på plass og ha flere søknader inne hele tiden. Dette er jo kun etterskuddsvis 
dvs at man ikke får søke midler i forkant, prosjektene må være ferdigstilte. Ang 
toalettbygget så ser det ut som det blir utbetaling på oss i år om vi er heldige. Og 
summen det er snakk om er 400.000 pluss 200.000, så om begge disse går i boks 
bør vi være rimelig fornøyde.  
Jeg skal ha en befaring med kommune og fylkeskommune på fredag 9.februar 2024. 
 
Klima: 
Januar har bydd på en del snø og dårlig vær. Det har vært brøyting 3 ganger og klink 
is i perioder. Frosset vann og oversvømmelse på hagle fikk vi også. Vi måtte ha hjelp 
av Harald med Jan Monsen for å få gravd unna. En kurv satt fast i røret som skulle 
lede vannet vekk og det hele var som enn stor skøytebane. Det ble oversvømmelse i 
bunkeren og vannet fløt over. Men det gikk fint til slutt. Videre på hagle så har vi også 
hatt elektriker til å se over noe kurser som var gåen.  
 
 
Jakt /jaktutvalg: 
I midten av januar hadde vi frist til utvalgsledere på å levere budsjett, årsmelding og 
plan for 2024. I skrivende stund så mangler jeg fremdeles noe. Jeg var også med på 
møte i jaktutvalget sammen med Stian Horne og Anders Kroken. Vi har masse ny 
jakt i 2024, og det kan fort bli litt mye å styre med for utvalget. Bare Rødlien i seg selv 
er massivt arbeid. Så disse turene som er andre steder enn vårt nærområde tar 
Kroken og jeg meg av. Vi har allerede lagt ut en teaser på elgjakten. Breim er booket 
flere helger og Steinkjer (rådyr) likeså. Det skal bli en travel høst. Men veldig kjekt. 



Videre så har jeg forespurt fylkeslaget om ikke de kan ta hånd om kurs i jaktledelse 
her i Bergen, sånn at vi slipper å sende folk til Flå.  
 
Diverse: 
Noen dager er veldig travle i Bjf, og det er uendelig med henvendelser, bare i dag har 
det vært 13 tlf.  Og så kan man legge til alle meldinger og e-poster. Det er mye. Men 
vi er mange medlemmer, utvalgsledere, standplassledere, kursdeltakere, besøkende, 
samarbeidspartnere og frivillige.  
Egentlig så er det et vanvittig tilbud i sving, og vi har egentlig aldri stengt eller fri. 
Det som også er en økende trend om dagen, er alle bedriftene som booker hos oss. 
Masse leirdueskyting er forespurt, og takk og lov for nye hagleinstruktører som 
hjelper her.  
 
Om det er flere som trenger flere tilganger på nøkkelbrikken sin, så må de bare ta 
kontakt. Da må vi møtes fysisk så jeg får kode på stedet. 
 
I dag kom endelig også mulighet for strømstøtte Q3 2023. Denne åpnet først nå, det 
har vært noe uenigheter her om hvem som skulle få og ikke. Men BJF får, heldigvis. 
Strømregningene er heftige om dagen. 
 
Jegerprøvekusene går så det suser, og vi har allerede straks gjennomført to kurs i 
2024. Kursene fylles i rekordfart, og det er så klart mer arbeid når kursene er så fulle 
som 40 elever. Men likevel så mestrer vi det, og disse nye lokalene i Fyllingsdalen 
fungerer helt fint. Takk og lov. Disse fikk vi også til samme prisen som vi hadde på 
Nesttun. 
 
Så kommer uke 4, og jeg får influensa. Blir da sengeliggende i en hel uke og klarer 
bare svare på tlf og epost. Så ingen fakturering for denne uken. I uke 5 begynner det 
å bli mer levelig så jeg kan jobbe. Da ble det møter på teams med FM og vi venter 
fremdeles på at snøen skal forsvinne så vi kan begynne støp på haglebane 3. Men 
vinteren gir seg ikke så tidlig. Vi skal også fylle det store søkket med stein, men vi 
trenger riktige masser å fylle dette med. Det har vi ikke fått så langt. Men det kommer 
nok.  
Ellers har vi fått grønt lys for nytt tak på riflebygget, her også trenger vi litt mindre 
vær. Det er ikke sånn at det må bli vår, men helst litt mindre snø. 
 
Nettsider / Some: 
Jeg har hatt en solid ryddejobb på nettsidene. Og det er nødvendig sånn nå og da, 
og særlig ved ny termin. 
 
Vi har daglige oppdateringer og god trafikk på sosiale medier, det gir veldig god effekt 
og virkning. 
 
Vasking/innkjøp: 
Det blir gjort renhold etter alle store arrangement typ jegerprøvekurs. 
Det går i ett sett, og det er høyt tempo hele uken gjennom. Og nå er det fylt på med 
kopper, kaffe, tørkepapir, ny kost og vaskemidler. 
Om det er noe som trengs eller mangler, så gi meg gjerne beskjed så fikser jeg. 



 
 
FEBRUAR 2024 
 
Februar begynner med mer snø og utfordringer med brøyting. Vi trenger en aktør til i 
tillegg til Geir Gjelsvik. Så da ble det å gå ut i markedet og få inn litt ulike anbud. Vi 
har funnet en som også kan hjelpe oss her til tilsvarende pris som vi betaler Geir G. 
Så er det bare å håpe på at det ikke blir så altfor mye snø og is. Kismul er ofte 
kaldere enn resten av Bergen og det gir ofte vanskelige kjøreforhold. 
 
Ellers har det vært forberedelser til årsmøtet og årsmeldinger skal på plass. Noen 
leverer rapporter fremdeles litt sent, det håper jeg kan bedre seg.  
I skrivende stund er alt på plass og alt levert. Nytt av året er at alle utvalg skulle lage 
egne budsjetter. Grunnen til dette er at årsmøtet ønsket dette. Vi har også snudd opp 
ned på regnskapet slik at det nå ligger avdelingsvis med både kostnader og inntekter. 
Dette blir mer oversiktlig på lang sikt, og det synligjør inntekter/kostnader ved hvert 
utvalg/avdeling. 
 
 
 
 
Riflebanen: 
Riflebanen har nå fått nytt tak. Det tok 3 dager og var veldig pent arbeid. Godt å få på 
plass. Vi har ventet litt grunnet mye snø og vær. Men nå er dette på plass. 
Vi har hatt litt tull med låsen på riflebanen, og det viste seg å være batteri i låsen. I 
dag er alle batterier på alle dører byttet. Riflebanen har fått litt nytt kontorutstyr og ny 
kost. Har vasket hele banen to ganger denne mnd, samt oppholdsrom oppe. Dårlig 
vær gjør at det blir fort møkkete.  
Jan Monsen har byttet plater på de holdene som trengte dette. Dette var nødvendig.  
Så er det forberedelser til RM i jaktfelt, her jobber Ronald godt på og vi har full 
kontroll.  
Så er første bestilling med ammunisjon levert til oss, vi kjøper inn stort parti her. 
Dette også for å sikre oss tilgang, samt at stort parti gir bedre priser. I tillegg så har 
Øystein fikset ny våpenolje til riflebanen. Nye kikkerter kjøpt inn til noen av 
salongriflene.  
 
Haglebanen: 
Haglebanen får kjørt seg i været, vannet fryser og ting går litt i stå. Vi må passe på at 
disse kurvene ikke blåser på sjøen og tetter avløpet til dammen. Da blir det kjapt 
skøytebane med høy vannstand. Ellers har vi fått byttet batterier på en kastemaskin 
takket være Henrik og Lasse. Lasse har også blitt NK på hagle og dette er vi veldig 
glad for. Så var det noen mikrofoner som var røket, og jeg bestilte 4 nye fra Danmark, 
og disse har Ivar montert. Mye bra handy-boys hos oss nå. Det liker vi. Vi har også 
fått tak i sko-poser som skal funke som regntrekk over mikrofoner når det regner som 
verst. Så har vi bestilt BJF/BA klær til alle de nye hagleinstruktørene, så de kan ikke 
være så langt unna. Nye vaktlister har jeg laget frem til april, og sist, men ikke minst 
så har vi fått nye standplassledere. Det blir kjempebra, og de er på opplæring nå i 



disse dager. Det trengte vi. Alarmen på hagle har det også vært tull med, men det er 
fikset nå. 
Ny router og nytt nettverk har de også fått. Stian har montert, ut med Ice. 
Det var både ustabilt og dårlig. Nå er det Telenor som gjelder.  
Og helt til slutt så har vi fått ned en ny kommode og bosset den gamle som stod på 
kontoret. Det var bra for meg☺. Så har haglebanen også fått påfyll av 
kaffe/kopper/søppelsekker og div. 
Jeg vil også at de skal få en microbølgeovn og noe mer belysning i kroken ved 
kjøleskapet. Det får bli agenda for mars. 
 
Utbygging: 
Haglebane 3 er stukket ut og markert opp sammen med landmåler fra FM. 
 Jeg venter på endelig godkjenning fra Wesenberg på plassering av kastehus, og da 
er vi klar. Jeg har hatt dialog med FM denne uken og de har begynt å regne på 
betongen og det som er. 
Aller først må Harald preparere underlaget. Vi vil bare forsikre oss om at det ikke 
kommer så mye mer snø. Målet er å få haglebane 3 på plass i løpet av 2024. Vi 
håper også at vi kan bruke noen av de kastemaskinene som vi har i hønsehuset. Vi 
trenger en sjekk på disse. 
 
Jegerprøven: 
Da er det bekreftet at Åsane får holde jegerprøvekurs gjennom et annet 
studieforbund utenom NJFF.  
Vi har godt driv fremdeles og ligger an til et svært bra år med masse nye elever. Ny 
ladning med bøker er på plass, og alt er i orden. Vi har også fått nøkkel/lås på rom til 
instruktørene sitt materiell. Nye blinker bestilt også til jegerprøven. 
Kurs nå i februar må vi snu litt på så det ikke kolliderer med RM, men det går fint. Litt 
omrokkering bare. Hver elev får info i forkant, pluss at vi henter materiell fra Bergen 
Aktiv til hvert kurs. Alle elever skal meldes opp til Bergen Kommune før eksamen og 
hver samling skal logges. Så er det eksamen. Vi har svært lav strykprosent og på 
bortimot alle kurs består alle elever. Klubbhus er vasket og klart, har hatt to runder 
der i februar. Vi kjører også en del annonser både her og der for å sikre oss elever. 
Hvordan og hvor er en bedriftshemmelighet. 
 
Administrasjon/nettsider/some: 
Koordinering er kanskje det jeg bruker aller mest til på igjennom en mnd. Det er 
mange ulike beskjeder, tlf, eposter og meldinger som går både inn og ut.  
Vi har mange brukere av BJF som spør om ulike ting. Men god medlemsservice er 
gull verdt. 
Sosiale medier er et godt verktøy for oss her. Og vi ligger milevis foran 
naboforeninger. Det er vi bedre enn alle andre. Det går mye i testing og analyse for å 
finne best mulig spredning.  
Kursagenten har jeg prutet ned til halve prisen i 2024 for de roter så enormt. 
Kursagenten er det Åsane benytter seg mest av. Jeg er ikke så fornøyd med det de 
leverer.  
Strømstøtte for siste kvartal 2023 er godkjent og kommet på konto. Vi bruker godt 
med strøm. Vi har et stort anlegg. Driftskostnader øker med mye bruk. Dialogen med 



spillemidler og Bergen Kommune er tett. De har jo gjennomført befaring og de ble 
veldig begeistret.  
Så er jeg i gang med tilskudd til junior/introjakt/jenter og frifond. 
Det er mye søknader og rapportering hele året gjennom. Dette er et viktig arbeid for 
oss. Og her må man holde tungen beint i munnen. Mye estimater og budsjettering.  
Ellers er det litt koding av nøkkelbrikker og diverse.  
Vi får fremdeles nye medlemmer fra Åsane hver uke. Så vi spiser litt derfra vil jeg tro. 
 
KSSK: 
Kismul Sportsskytter Klubb er det mange som kontakter oss om og spør hva som 
skjer her, og særlig etter leders tidligere overgang til Os JFL. 
Det som er planlagt nå er at det innkalles til generalforsamling og det settes et nytt 
styre. De fleste av medlemmene her i KSSK er også medlemmer i BJF.  
Når dette er på plass, må det etableres en ny avtale mellom BJF og KSSK.  
Marius Wesenberg som nå er leder for hagle, er i det gamle styret til KSSK og har 
sittet der i en årrekke. Han ønsker å videreføre sitt verv, sammen med andre sentrale 
fra kortholdsbanen. Så her venter vi på mer info. 
Inntil videre så går pistolskytingen på korthold hver onsdag som normalt fra 17.30 og 
utover.  
 
 
MARS 2024 
 
Mars betyr, årsmøte BJF, årsmøte fylkeslag, stevne, jegerprøvekurs, bedriftsarr, 
elektriker i klubbhus, service på elektronikken, ut med jakt-turer, søknadsfrister på 
midler fra NJFF og påskeferie. 
 
Rifle: 
Mars gir oss nydelig vær på stevnet. Dette ble innertier, så stor takk til Ronald og alle 
hjelpere. En av fordelene med å holde stevner er litt som å ha konfirmasjon i heimen. 
Da fikses og ordnes mye som man ikke har gjort på en stund, så dette ble også gjort 
på Kismul. Dette blir et supert arrangement og alt gikk på skinner. Alle deltakere 
strålende fornøyd, og jammen kom det noen nye jenter som deltakere også. Torbjørn 
hadde kiosken og alt var topp. 
I morgen bytter vi lås på rifle, vi har reklamert på denne siden det har vært en del tull.  
Videre så har Øystein hatt skiver på service hos Megalink på Østlandet. Vi måtte 
bytte kretskort på disse elektroniske skivene. Vi har hatt juniorskyting også, samt 
jentene er i full gang. Kan nevne at særlig jaktfelt om mandagene har virkelig tatt seg 
opp. Her er det fulle lag og god stemning.  
Kjøpt ny kost til rifle og søkt Statskog millionen (der maks søknadsbeløp er 20.000) 
om midler/tilskudd til nytt underlag på banen. Mulig vi kan få 20.000 til dette.  
Vi trenger i løpet av april å få bygget tak over begge containere pluss bytte ut noen 
av skivene. Her må vi sette i gang en dugnad.  
 
Hagle: 
Nytt parti med skudd og duer er bestilt, og Øystein er mesteren her. Dette blir levert 
17.april. Så da trenger vi hjelp til å få dette på plass. 



Container er flyttet inn mot fjellveggen, slik at den ikke står så ugunstig til. Så her fikk 
vi hjelp av Harald Stensland og Henrik Reksten. Vi kan også la disse gamle 
kastemaskinene (2 stk) som har stått ute, gå i bosset. De er ødelagte. Henrik 
Reksten har dratt over grusen og dekket igjen hull i bakken der som gamle container 
stod, i påsken har han også jobbet med maskin og dekket alle hull i veien. Når været 
blir litt mer stabilt, er det også tid for maling av gjerder og container. Det vil hjelpe 
godt på. Ellers så trengs det også en ryddedugnad på tomten, det ligger mye søppel 
her og der. Hagle har bedt om noen nye utlåns-våpen og her tenker jeg vi kan se på 
noen alternativer. En har fått nytt tenn stempel også, så da har vi en til som er 
operativ her. 
Harald Stensland skal nå fylle ut grus mot myren slik at vi får underlag til betongen 
her. Dette håper jeg skjer i løpet av denne uken eller neste.  
 
Så har det også vært to bedrifter med teambuilding denne perioden.  
Dette er bra for BJF både omsetningsmessig, men også at vi får vist klubben frem til 
ikke-medlemmer. 
 
Mars er mnd for årsmøte i BJF, og det er jo noe av det viktigste vi gjør for 
medlemmene våre. Årmøte er BJF sitt høyeste organ, og derfor en viktig arena for 
alle medlemmer å delta på. Det var i år vanskelig å anslå hvor mange som ville delta 
og derav hvor stort lokale man skulle reservere. Årsmelding er sendt ut og 
påmeldingen fungerte glimrende i år.  
Vi endte med å leie hos Fana Skytterlag, da det er mye rimeligere enn å leie 
konferansesal på et hotell f.eks. Så her avtalte jeg med FSL og fikk nøkkel i forkant, 
kjøpte inn diverse, laget i stand, printet lister, fikk tak i hjelpere, satt ut stoler, fikset 
teknikken, og alt på stell. Årsmøtet gikk fint og ingen store innvendinger.  
 
Jegerprøve: 
Jegerprøven tar mye av min tid, ikke som instruktør, men som koordinator. 
Og i mars har vi gjennomført kurs 4, med 22 elever, og nå er neste kurs 5 med 39 
elever. Det var akkurat som folk våknet over påske og påmeldinger strømmer på. Det 
er en del koordinering, samt mye spørsmål fra elever og ikke minst de som skal bytte 
kurs eller ta litt nå og resten da.  
Uansett, nå begynner det for fullt, og heldigvis har vi nå fått enda en instruktør. 
Anders Kroken er akkurat ferdig og er nå klar. 
Jeg annonserer når det er behov for det og ser dette an uke for uke. 
 
Kurs: 
Mars har vært påmelding for både riflekurs og grunnkurs blodspor. I tillegg så har vi 
lagt ut både elgjakten og hjortejakt på Breim. På Breim er det 2 av 15 plasser ledig, 
på elg har vi 4 plasser igjen. Så gjenstår da Dyranut(rype) og Steinkjer (rådyr). 
Så må vi da også vurdere storfugl i Sverige. 
 
Utbygging: 
Vi jobber med haglebane 3, og venter på masser før betongen. Dette avhenger litt av 
Harald Stensland (gravemaskin). Jeg henger på FM som et slips, og dette må vi få 
på plass nå. 



Så er jeg også i planleggingsfase av overbygg rifle-kontainer. Vi venter på våren før 
det blir felles dugnad. Det er viktig at dette kommer på plass jo før jo heller. 
I klubbhuset har vi i mars hatt Anders Urke (elektriker) på besøk. Han har skiftet en 
kurs som var gåen, samt byttet noen lamper som var årsaken til at strømmen gikk. 
Før var det sånn at strømmen gikk hver gang vi skrudde på lyset i gangen. Men nå er 
det fikset og to lamper byttet. Takk til Urke, du er gull!! 
 
Årsmøte NJFF Hordaland: 
BJF stilte med 6 personer på fylkeslagets årsmøte i år, og dette er maks av det vi får 
lov til i forhold til antall medlemmer. BJF står for over 33 prosent av medlemmene i 
Njff Hordaland. Ingen fra styret fikk delegater til landsmøtet 2024, noe som er ganske 
uheldig siden vi har meldt inn en sak her. Dette tar vi videre til sentrale hold. 
 
Administrasjon /nettsider/ some: 
Denne mnd har vi hatt mye problemer med banken og filoverføring. DNB hadde 
masse nede-tid og Ecit, regnskapsføreren vår hadde også krøll. Dette førte til at 
utbetalinger feilet og vi hadde problemer. Fremdeles har vi noe etterslep, men håper 
og tror at alt er ok nå. Så har vi i tillegg hatt krøll hos Zettle sånn for sikkerhets skyld. 
Zettle er eid av PayPal og de ville ha dokumentasjon på at vi hadde lov å selge noe 
så skummelt som ammunisjon. Dette gjorde at de låste hele systemet og jeg måtte 
sende over all dokumentasjon på nytt for å bevise at vi er ikke noe skumle individer 
som forhandler ammunisjon til feile instanser. Når sikkerhetsteamet hos Zettle 
skjønte at vi var en skytterorg og drev med jakt, så løste det seg. Disse er 
amerikanske, så jeg oversatte lovdata t til engelsk og sendte over. Så etter noen 
dager så var alt ok igjen. Slike ting fører til mye unødig ekstraarbeid, men sånn er det 
jo bare. 
 
Videre så har fristen for å søke midler forfalt mange steder denne perioden, så alt 
hos NJFF er sendt inn og ferdig. Utover dette så er det to andre instanser som har 
fått søknad av oss. To ulike fond, som deler ut midler. 
 
Så har vi da nettsider og Facebook, pluss messenger. Her ser dere jo all aktivitet 
løpende. Og det er som vanlig ca ett innlegg per dag hele perioden. 
Konsulenten tok seg en fortjent påskeferie i slutten av perioden, og vi valgte også å 
stenge Kismul i påsken, slik at alle kunne få litt fri. 
Og nå er vi allerede godt i gang med april så vi rykker stadig nærmere høst og 
favorittårstiden.  
 
 
APRIL 2024 
 
April er fakturering for høstens jakt, søknader, prosjektstøtte, mva kompensasjon, 
påfyll av enorme mengder duer og ammunisjon. Ferdig med papirer fra årsmøte, 
graving på haglebane 3, dugnadspanikk og trøbbel med låssystemer og vasking. 
Mye vasking. 
 
Rifle 



Riflebanen går sin storhetstid i møte, og aktiviteten begynner å ta seg veldig opp. Vi 
er veldig takknemlig for at vi har ekstra kapasitet i år. Vi merker at folk er i gang med 
oppskyting. Denne mnd har vi også hatt riflekurs med 8 elever. Taranger, Gjerde og 
Gausemel. Juniorskyting er også i godt driv, og det har vi nå annenhver tirsdag. Vi 
har jaktfelt for alle hver mandag, og dette er også veldig populært. Jenteskyting hver 
tirsdag går også som normalt og Rognaldsen er på vei tilbake. 
Resten av årets rifleamunisjon er også kommet på plass, og nå får vi håpe dette 
holder ut året. Det som står på trappene nå, er dette overbygget vi må ha over begge 
containere. Øystein er i gang med det som skal sveises. Vi må få dette på plass i 
løpet av sommeren.  
Vi tilstreber også å holde alle instruktører i drift. Sånn at alle får undervist det de kan. 
Videre så har det vært litt rot med appen «min jegerdokumentasjon», mange som har 
fått problemer her i år. Viktig å oppdatere til ny versjon. 
Nøkkelbrikker og låssystem har vi hatt enda mer tull med, etter 6 timers rot på stedet 
skal nå alt være ok igjen. Så la oss håpe det. Vi trenger mer hjelp til vedlikehold av 
skivene og håper at noen har lyst å bidra her fremover. 
 
Hagle: 
Tidenes lass med duer og skudd, en sen fredag. Skulle kommet på en onsdag, men 
transport er ikke alltid like forutsigbart. Og vi bar og vi bar. 100.000 duer. Dette blir vi 
sterke av. Poenget med så store kvanta er pris. Og lavere fraktkostnader. Vi har også 
fått 5 nye hagler i bestilling som kommer nå en av de nærmeste dagene. Og Øystein 
har gjennomgått alt som skulle skrotes. I går var vi og leverte 8 ødelagte våpen til 
politiet. Så nå har vi litt bedre plass. 
Ny microbølgeovn har hagle også fått. Flinke standplassledere og instruktører 
trenger varm mat på jobben. 
Det er også planlagt dugnader på haglesiden nå i mai. Det er hovedsakelig maling, 
rydding og vasking som må gjøres her. Vi håper mange har mulighet til å ta i et tak. 
Videre så har Marius etablert egentrening for haglestaben hver onsdag, det er jo 
kjekt.  
Bedrifter har også fått øynene opp for oss og det bookes stadig teambuilding på 
hagle, både med og uten leie av klubbhus. 
 
Utbygging: 
Harald er mer eller mindre snart ferdig med gravingen, og vi mangler muligens noe 
graving til rør/strøm. Ronald har laget en plan på hvor dette skal ligge og hvor 
strømmen skal gå. Så når dette er gjort så er vi klar for betong. Det går fremover. 
 
Ny reve-bu er også under bygging, samt siste del av terrasse på klubbhus. Bare 
noen detaljer som mangler her nå før beis. 
Og helt til slutt er det dette som nevnt tak over container på rifle. 
 
Jegerprøvekurs: 
Henrik Gausemel er leder for opplæringsutvalget og tar seg av fordeling av kurs osv. 
Her skal hele utvalget ha et møte i slutten av mai. 
Så har vi hatt litt utfordringer her grunnet noe dobbelbooking hos Toma, som fører til 
at vi måtte flytte del 1 av et kurs til Kismul. Ikke helt gunstig grunnet jaktfelt-stevne, 
men vi har ikke så mye valg her. Det må bare gå seg til på et vis. Så da måtte vi 



sende sms til alle elever på kort varsel. Og selvfølgelig så møter noen i Fyllingsdalen 
likevel. Jegerprøvekurs er mye henvendelser. Folk er slappe til å lese på nettsider og 
har lav terskel for å ta kontakt. Ellers går alle kurs jevnt og trutt, og påmeldingen er 
stabil. Åsane er i full drift igjen her med sine kurs også. De kjører kurs gjennom en 
tredjepart, som krever store deler av overskuddet deres.  
 
Hund: 
Blodspor eller ettersøk grunnkurs har vi også hatt i april. 12 ekvipasjer deltok.Disse 
kursene går over en helg, og undervisningen foregår på Kismul. Instruktører her er 
Linn-Marielle og Sindre Knutsen. Disse får mye skryt og gode tilbakemeldinger 
Anders Toft har tatt jakthund-dressur instruktør slik at vi utvider litt på 
instruktørstaben i hundeutvalget. Han mangler da kun å følge som aspirant på et 
kurs, så er han klar. 
 
Klubbhus: 
Her er det renhold mellom hvert kurs og etter bruk. Ofte hver uke. 
Jeg vasker også jevnlig på riflebanen mens haglebanen klarer det stort sett selv. 
 
Administrasjon: 
Mva kompensjasjon er søkt om, alle formalia og utregninger er gjort og levert. 
Vi ligger an til å få refundert ca. 300.000 kr i 2024 og disse utbetales i desember. Alle 
pairer etter årsmøte er også sendt til Brønnøysund. 
 
 
 
 
MAI 2024 
 
Kom mai du skjønne milde, med syden-temperaturer. Dette gav oss muligheten til 
både dugnader, maling og alt som krever oppholdsvær. 
 
Mai ble også brukt til en skikkelig opprydning i våpengarderoben til BJF. Alle våpen 
er gjennomgått, og vi har sendt en fullstendig oversikt til våpenkontoret for 3.gang. 
Så satser på at de klarer å holde tungen rett i munnen nå. I tillegg så har vi kjøpt 5 
nye utlånsvåpen på hagle. Splitter nye.  
 
Disse store blå ødelagte rørene som lå på vei bort mot haglebanen er også fjernet. 
Etter ukesvis på finn.no.  
Mai er en skikkelig spennende måned for BJF, for da kommer søknadssaken vår om 
spillemidler på høring i Vestland Fylkeskommune. Ellers så er mai og juni tiden for 
svar på de meste av midler som vi kan få tildelt. Og for meg som har brukt masse tid 
på dette så er det ganske heftig belønning når og om BJF får tildeling. Og dette vet 
dere jo nå at BJF fikk tidenes tildeling på 429.000 kr. Så har vi også mottatt 
strømstøtte og tilskudd fra Statskogmillionen. 
 
Rifle 
Riflebanen går helt knirkefritt synes jeg. Og alle er veldig flinke til å bidra på ulike 
måter. Vi fikk tilskudd fra Statskog som jeg hadde søkt spesifikt om ny matte. Jeg ble 



rett og slett misunnelig på det underlaget Fana Skytterlag og Åsane hadde. Sånn vi 
vi også ha. Disse er så dyre at dere klarer ikke gjette ordinærprisen engang. 
(35.000kr) men nå har vi fått tilskudd. Så Øystein tok prutingen og da gikk det fint. 
Denne er nå bestilt og kommer sikkert denne uken. Så legger vi den vi hadde på 
hundremeteren ned på korthold.  
Jeg har vasket riflebanen to ganger i mai. Det blir veldig fort grisete her.  
Jeg har ikke gjort klart venterommet enda, må vente til dugnadsgjengen er ferdig 
med å fikse blinkene. Så skal alt være klart til ladekurset til Øystein den 10.juni. Og 
deretter tenker jeg at det blir et bra venterom når det er vasket og klart. Jeg har også 
byttet ut gammel lyng i pottene med noe friskere. Det må også lukes litt rundt 
omkring.  
Videre så er junior i godt driv om dagen og holder på frem til skoleferien begynner. 
Jentene har sin siste trening om et par dager, og jaktfelt om mandagen holder vel på 
så lenge de ønsker.  
I juni har vi et mål om å få på plass dette overbygget over containere, har vært litt 
problemer med strøm til sveising her, men det løser seg på et vis.  
Når det gjelder varebeholdningen (ammo) så ligger vi bra an og har kjøpt opp ganske 
mye vil jeg si. Dette gjelder også hagle. Vi går ikke tom med det første.  
PRS har tatt seg en pause grunnet for lite aktivitet, så nå er fredag ettermiddag fristilt 
og kan brukes av standplassledere. Det er også kjøpt inn mer stifter, tørkepapir og 
bossposer. Vi må bli flinkere til å ta med fulle bossdunker/poser ned i containeren.  
 
 
 
Hagle 
Haglebanen skinner! Det har blitt så fint der borte, jeg vil oppfordre dere riflefolk til å 
ta en tur bort. Her har det blitt malt i timevis, ryddet, kastet, fikset osv. Vi har kastet 
gamle utemøbler og jeg har kjøpt nye. Plantet litt her også. Skiftet tauverk sånn at det 
blir litt ryddigere. Kudos til Ivar! Han er rene malermesteren her. Fy søren, som han 
maler. Nå kommer nå regnet, så godt han får en pause.  
Når det gjelder haglebane 3 så ligger vi bittelitt bak mitt tidsskjema, men jeg tror jo 
alltid at alt skal gå så fort. All graving, grusing og komprimering er ferdig. Jeg har 
hentet inn priser på forskalling og betong, og de er lovet til i morgen.  
Så det tar vel litt lenger tid enn jeg håpet på som vanlig.  
Bergen kommune har vært på befaring for å kontrollere masser, og da sjekker de at 
mengden og renhet er som det skal. Det var det, og vi fikk skryt. Vi venter fremdeles 
på riktige masser til dammen ved haglebanen. Vi trenger store steinmasser i bunn 
grunnet drenering, men til vår ulempe så er det litt tørke i nye prosjekter som fører til 
slike masser. Vi må ha det riktig, vi kan ikke bruke jord og grus i bunn her. Så vi må 
bare vente på stein.  
Bedriftsskyting er kjempepoppis på haglebanen. Og bare de to første ukene av juni 
har vi 4 ulike grupper. Og med jegerprøvekurs på toppen, så blir det travelt for 
hagleinstruktører. Dette er jo veldig kjekt. Dette gir oss overskudd i kassen samt at 
hagleinstruktørene får lønn og får øvd seg masse på undervisning. Vinn-vinn kaller 
jeg dette. Alle gleder seg til haglebane 3 skal bli ferdig, og nå med dette tilskuddet på 
429.000kr så kommer vi jo fortere frem. Så det er veldig gledelig.  
Haglebanen eller bunkeren får også nytt stor våpenskap i neste uke. Vi har bestilt er 
et som kan oppbevare 20 våpen. Og dette er helt nødvendig da det er så trangt at vi 



ødelegger både kikkerter og det kommer masse riper når vi presser alt sammen i 
små skap. Så det skal bli spennende å se hvordan vi skal får dette 225kg tunge 
skapet på plass. Alt går, sier nå jeg. Ellers har haglebane også fått to nye sofabord 
som jeg har skaffet gratis, så det kan vi like.  
Så til dere rifleskyttere, ta turen bortom for å se. En siste ting vi har gjort endringer på 
her i det siste er timene som Bjørn-Dag Pedersen underviser. Disse har vi flyttet fra 
jentegruppen og over på noen utvalgte tirsdager i året. Ca. en tirsdag i mnd. Så 
setter vi heller en av jente-hagleinstruktørene på jentetreningene, tenker jeg.  
Videre så har vi også en liten utfordring med litt avfall oppe bak haglebanen. Dette 
skulle Jan Monsen ta med han som eier avfallet. Så får vi håpe det ordner seg så vi 
kan bli kvitt dette. 
Så skulle vi kanskje vurdert om vi skulle hatt et par standplassledere til her. 
 
Jakt 
Da er alle jaktturer ute og mer eller mindre fullbooket. Vi har per nå kun 
En ledig plass på Breim i gruppe 1, og 2 ledige plasser på elgjakten. 
Ellers er alt utsolgt. Dyranut ble utsolgt på under 3 timer. 
I utgangspunktet så hadde vi jo; 
10 plasser på Dyranut 
15 plasser på Breim 
10 plasser på elgen 
10 plasser på rådyr 
70 (ca) plasser i Rødlien  
 
Alle turer er også fakturert. 
Møte i jaktutvalg er satt til 6.juni 
 
Jegerprøven 
Vi merker nå at Åsane er i full drift, i mai satt vi kursene litt for tett. Så jeg tenker det 
holder med ett kurs i mai. Vanskelig å beregne, for i fjor var mai mnd helt sprengt på 
kursene. Siste bekledning til jegerprøveinstruktøren er også i bestilling her. Denne 
perioden har jeg også annonsert en del. 
Møte i opplæringsutvalget er gjennomført og alle kurs/undervisning er fordelt. 
Gausemel orienterer de som er satt opp her.  
Jegerprøven er selve navet i BJF, det er der vi henter inntekter og nye medlemmer. 
Så dette er viktig for oss.  
 
Korthold 
Jeg har tenkt på en ting.. 
Hadde det vært lurt å ha en egen facebook-gruppe for kortholdsbanen? 
Så kan alle holde oversikt her? Styret holder på å gjennomgå avtaler for disse 
undergruppene som benytter banen. Denne uken skal også Kismul Sportskytter 
Klubb ha generalforsamling og da får vi frem et nytt styre her, da kan de også få ny 
avtale. 
 
Klubbhus 



Mange benytter seg av klubbhuset og det er kjekt. Det er i bruk bortimot hver helg 
hele året gjennom. Så selv om det ikke er tipp topp så fungerer dette helt fint. 
Vaskedamen får kjørt seg. Bre denne uken ser klubbhus- booking slik ut: 
Mandag-ledig 
Tirsdag- teambuilding 
Onsdag- Årsmøte KSSK kl 18.00 
Torsdag- møte jaktutvalg 
Lørdag- Svartkrutt- hele dagen 
Søndag- ledig 
 
Hund 
Den 16. juni er det satt opp blodspor prøver, så det blir kjekt. 
Påmelding via NKK. 
 
Nettsider/epost og SoMe: 
Dette er arbeid som ofte jeg ikke tenker over at jeg gjør, men det er ganske så mye i 
løpet av en mnd ja. Bare tenk på alle påmeldinger og avmeldinger på ting. 
Hovedsakelig så er jobben min mest koordinering, avtaler, markedsføring, søke 
støtte, økonomi, møter, innkjøp pluss litt vaktmester og vaskehjelp. 
Mai har vært litt for travel egentlig, så disse røde dagene kom som bestilt. 
 
Så gleder vi oss alle til Konow den 20.juni og jeg har bestilt sol. Vi blir nesten 50 
personer! 
 
Jeg er klar for juni, så får vi håpe at ikke det kun blir regn, og at mai var den 
sommeren vi fikk. 
 
 
 
 
JUNI 2024 
 
Juni begynner med mer fakturering og oppfølging.  
Jeg fakturerer alle bedrifter, alle som ikke møter på påmeldte kurs, alle jakt-turer, og 
alt som BJF skal ha betalt for som ikke går via Zettle. 
Ang Zettle så har dette virkelig vært en kamp i det siste. Zettle er eid av Paypal, som 
er amerikansk. De skal ha dokumentasjon på mye mer enn feks en vanlig bank. 
Først i mai, var det dette med at de ville ha dokumentasjon på at BJF har tillatelse til 
å kjøpe og selge ammunisjon. I juni har vi forelagt bøttevis med dokumentasjon på 
de øvrige styremedlemmer og en forklaring på hvorfor BJF har en annen 
selskapsform enn andre bedrifter. Dette var ikke så enkelt for Zettle å forstå, at BJF 
ikke har noen aksjonærer. Så da må dette forklares nøye og i detaljer. Og jeg kan 
love dere at det har vært uendelig med eposter.   
Så kopier av pass og bekreftelse på bostedsadresser osv. Fremdeles er vi ikke i 
boks, men håper at dette løser seg nå til uken. 
 
Så har vi hatt sommeravslutning med jentene. Kake og brus på trening. 
Det har vært en strålende sesong og nå er endelig Roggis bra igjen i foten. 



 
Hagle: 
På haglesiden i juni så har vi virkelig hatt masse opplegg i juni. Tre bedrifter har hatt 
teambuilding denne måneden. Så har det vært 2 ulike grupper med 
kompiser/utdrikningslag. Så har vi også fått nye pris/åpningstid tavler på haglebanen. 
Her er det enkelt og tydelig budskap.  
 
Vi jobber videre med HB3 og nå er all betongen på plass og levert.  
Så i morgen er det kontrollmåling for å se at alt er som det skal. Vi har en vei å gå for 
å få dette ferdig. Dyrt er det også. Men vi legger stein på stein.  
Vi har også fått nytt våpenskap på hagle, og et av de små gamle ble solgt. Så nå er 
det bedre plass til alle nye våpen og faktisk er det luft mellom hver hagle  
også. Videre så skulle vi veldig gjerne hatt et par stadplassledere på hagle også. Det 
er akkurat et par stk for lite. Så har jeg hamstret både kaffe, våtservietter, krus og det 
som trengs gjennom sommeren. Byttet batterier på do-dører. Og do-bygget er også 
ferdig malt nå. Det begynner å bli så fint nå. Hadde vi bare hatt mer sol. 
Vi kommer til å fortsette med Bjørn Dag utover også, han har ferie i hele juli, så i 
august skal vi lage nytt oppsett på datoer. Dette er så populært. Sist han var hos oss 
hadde vi 51 betalende hagleskyttere på en dag. Vi satser på ca 1 tirsdag i mnd.  
Jeg har også sjekket priser på sommer-standplassvester. Usikker på om det er 
nødvendig nå som det ser ut som sommeren er over for i år. 
 
 
Rifle: 
Nye matten/underlag er på plass. Dette ble så bra. Da kunne vi også ta den gamle 
ned på korthold, for der var det ingen.  
Jeg har ryddet over riflebanen 4 ganger denne mnd. Her må vi prøve å huske å 
rydde litt etter hver vakt. Og ikke glem bosset. For nå kommer rushet, jeg føler folk er 
tidligere ute i år enn før. Det blir trangt og rotete og derfor er det viktig å rydde litt 
etter hver vakt. Da blir det bedre for alle. 
 
Spillemidler: 
Therese og jeg har vært hos Fylkeskommunen på møte ang utbetaling av disse 
429.000 kr vi har fått tildeling på. Samt en ektra mva komp her. Her er det mye som 
må på plass av dokumentasjon fra regnskapet. Her får vi hjelp fra Sigurd hos Ecit. 
Han er tilbake fra ferie neste uke så da satser vi på at dette går i orden.  
 
KSSK: 
Det er veldig gledelig å kunne si at KSSK er oppe og går med nytt styre.  
Utrolig kjekt. De har hatt generalforsamling 5. juni og nytt styre er satt.  
Referat kommer sikkert ganske så snart. Med disse er i full gang med både treninger 
og stevner. Se facebooksiden deres for mer info. Godt jobbet til de 3 Geirene og 
Martin Jacobsen. Klapp på skulder til alle dere.  
 
Jakt: 
Jaktutvalget har også hatt møte i uke 2 i juni, ikke kommet referat her enda, men det 
er sikkert rett rundt svingen. Finnmark avlyst 
 



 
JULI 2024 
 
Sommerferie for de fleste. Men ikke for BJF. 
Dette ble tiden for tull med låser, nøkler og Zettle.  
Juli har heller ikke gitt oss det beste været for vedlikehold, men det skal vi ta igjen nå 
i august. Men det er utrolig hva man får gjort mellom bygene. Rydding og vasking 
krever ikke oppholdsvær. 
Uansett, i dag er det 1. august og jeg for min del, teller ned til 1.september. 
Jeg har planer om et par dager fri i starten av september for å jakte litt, så da er det 
jobbing i juli så alt er på plass til «høytiden starter». Ja det er faktisk høytid. 
Fremdeles er 1.september som jul, bursdag og 17.mai på en gang. 
Det er fint lite annet som får blodet til å bruse som første september. 
 
Riflebanen: 
Linn la egget på riflebanen da hun klarte å lage duplikat på en brikke. Det ble 
fullstendig panikk og vi så ut til å miste over 80 brukere fordi jeg gjorde en feil. Det 
som skjedde, var at det var en brikke som ikke ville ta en epostadresse og da la jeg i 
farten bare til min egen. Men da raknet systemet når den plutselig fikk administrator 
sin epost på to brikker. For et styr, og dette skjedde jo så klart på en lørdag 
ettermiddag. Mange timer og dager senere fikk vi løst problemet og dette sparte med 
for å kode alle brukere på nytt. Og jeg har lært en heftig lærepenge. Videre så har 
aktiviteten på rifle nå tatt seg opp, tidligere i år enn i fjor. For å si det på en annen 
måte, riflebanen har enorm vekst i år. Så det er ingen brems selv om prisen på ammo 
er gått kraftig opp. Vi har også byttet til 4G sender på alle alarmer på alle bygg.  
Byttet ut flere skiver på banen er også gjort. Og som dere vet så har vi også kjøpt inn 
223. ammo for videresalg. Dette ligger nå i nøkkelsafen (den lille) grunnet 
plassmangel. 
 
Zettle: 
Omsider så ble Zettle fornøyd med all dokumentasjon og ca midt i juli var dette også 
løst. Zettle ville ha bekreftelse på id, (kopi av pass) samt bekreftelse på 
folkeregistrerte adresser på alle styremedlemmer. Dette er nytt, og de har aldri bedt 
om dette før. En liten periode var det så mye spørsmål at jeg begynte nesten å lure 
på om dette var svindel. Men det var det altså ikke. Dette er typisk en sånn ting man 
tar for gitt, men som skaper mye bry når det ikke funker. 
 
Haglebane: 
Og det males, jeg har malt til jeg får gangsperre i armene. Ting tar så mye lenger tid 
enn jeg tror på forhånd. Klassisk meg, tidsoptimisten. 
Henrik Reksten har destruert dette ødelagte buret også. Så det var deilig. Jeg har 
også fått kastet mye boss i container, det er så tilfredsstillende for en som meg. 
Nå som støpen av betongen ble ferdig, så vi at avstanden i forhold til tegninger og 
regelverk krever noen justeringer. Og FM gruppen har ferie frem til uke 2 i august. 
Men vi må rette dette ved å støpe på en meter til i front på selve grunnflaten. Dette 
lar seg gjøre og derfor venter vi på FM her. Resten ser bra ut og fakturaen er kommet 
ja. Betong er jammen dyrt. Ellers er det gledelig at haglebanen kan nå glimte med 
grønne tall første halvår, det er lenge siden jeg har sett dette på første halvår, dvs. 



det har vel ikke så lenge jeg har vært i BJF. Så til tross for at vi har noe mindre 
omsetning enda, så klarer vi å gå med overskudd. Og det er bra. 
Vi har også byttet ut en nøkkel på hoveddøren, da den gamle knakk. Øystein klarte å 
kopiere en ny til tross for at den var delt i to. 
Vi trenger litt flere standplassledere her, og vi har to som venter på kurs. Så det blir 
toppen. Det har vært litt krevende å holde åpent gjennom sommeren, men vi har nå 
klart det. Det er fra august av det blir mest trafikk, så det blir godt med litt flere 
hjelpere. Ellers så har jeg også fylt på med kopper/brus og kaffe. Det ligger også en 
del bedriftsskytinger planlagt fremover nå. Så det tar seg virkelig opp nå. Gapet fra 
2023 er i ferd med å lukkes. Veldig kjekt. Hagle skal også nå få opp jenteskytingen 
fra høsten av med våre egne kvinnelige instruktører. Jeg håper sånn på at de kan få 
stein til å lukke dette hullet mellom hagle og rifle, vi trenger mer parkering her. 
 
Jakt: 
Vi måtte kansellere denne rype/Finnmarksjakten, da det bare var 1 påmeldt her.  
Dette var hytte fra en i jaktutvalget samt kort måtte kjøpes utenom. Jeg tror 
avstanden var litt for heftig her og så var det dette med at man ikke kunne ta med 
hund i hytten, det var det mange som påpekte. Men, men, det var nå verdt et forsøk. 
Ellers så er alle jaktterreng og organiserte turer utsolgt. Ikke noen plasser igjen. Alle 
har også fått faktura og alt er betalt. Breim og Steinkjer har fått info på mail. 
Elgjakten-info er rett rundt hjørnet. Det er mye arbeid i organisering rundt jakt, men 
vel verdt dette når vi vet at dette blir opplevelser for livet. Dessuten så har vi 
jaktledere på hver gruppe på all jakt. Rødlien er også fulltegnet. Jeg har også sendt 
ut påminnelse om jentejakten her. 
Jeg må huske å fylle skattekister som skal opp i terrenget også.  
Revebu er ferdig og klar til bruk. Jeg venter på tekst på nettsider fra jaktutvalget. 
Uansett så er det Jan Monsen som holder oversikt på hvem som sitter nå, så om ikke 
folk vil vente er det bare å ta kontakt med han. 
 
Jegerprøven: 
Vi avlyste juli-kurs pga. litt lite påmelding her. Det svarer seg ikke å holde kurs om det 
ikke er 15 deltakere. Så det må vi ha. Juli er en litt treg mnd. for kurs, så det kan vi ta 
med oss til neste år. På den andre siden så er kurs i august fulltegnet med 40 elever. 
Og september er også snart fullt.  
For noen dager siden fikk vi beskjed om at Åsane ikke lenger får holde kurs på den 
måten de har organisert seg, så alle deres kurs er avlyst ut året. Dette gjør at det blir 
veldig trykk hos oss. Men dette håndterer vi fint. Vi er mange instruktører og vi har 
god kapasitet. Men trasig for Åsane da. Det ser ut som på sikt at NJFF får tilnærmet 
monopol i samråd med studieforbundene og det heller mot at man må være en del 
av NJFF for å kunne avholde jegerprøvekurs. Dette har jeg følt på lenge. NJFF er en 
sterk politisk muskel og er anerkjent i jeger og fisk-miljøet. Så dette kommer vi ikke 
unna, og jeg står fast på at det er viktig at vi er en del av moderforening NJFF. Det 
samme vil nok skje når det gjelder stevneaktivitet og konkurranser. Det er i alle fall 
det som er indikert fra flere hold. 
 
Klubbhuset: 
Det vaskes, handles og brukes flittig. I skrivende stund så planlegges maling og bytte 
av utvendig kledning på en vegg. Rognaldsen og jeg skal kjøpe inn materialer på 



tirsdag. Klubbhuset skal males grått som hagle/riflebane. Korthold også etterhvert. 
Usikker på om vi rekker korthold i år, men vi ser, tidsoptimisten har troen. 
 
Spillemidler: 
Status her er at vi venter på utbetaling og vi har fått varsel om at alt er godkjent i 
altinn. Så tenker de ikke er så langt unna nå. I denne runden kommer det 429.000 kr. 
Så kommer mva komp på prosjektet i desember. Og i oktober starter da den tunge 
jobben med ny søknad på haglebane 3 og søke spillemidler på dette. Er viktig å alltid 
har sånne søknader inne slik at vi er i et kø-system her. Tar vanligvis 2-3 før man får 
tilskudd på en slik utbetaling. 
 
Gartner: 
Jeg er også på opplæring med kantklipperen. Det går sånn passe, typ helt ok. Det 
blir nå kortere i det minste. Øvelse gjør mester. Sikker flere som er flinkere enn meg 
her. Stian har også klippet mye de siste dagene. Det hjelper enormt. Det er så mye 
rusk og rask av ugress. Jeg liker jo best å luke egentlig, men det går jo mye saktere. 
Men jeg tar litt her og der når mulighetene byr seg. Ellers så har dere kanskje sett at 
vi har kjøpt litt blomster og det er jo hyggelig og gjør det hele litt finere. De lever jo 
ikke så lenge, men noen uker.  
Egentlig så bruker jeg jo 90 prosent av tiden min på administrasjon, men innimellom 
er det kjekt å være litt borte fra tastaturet også. 
 
 
AUGUST 2024  
 
August er en av de travleste periodene til BJF, og her gjelder det å holde hodet kaldt, 
for nå skal det bli høyt tempo. 
Rifle 
Vi lader opp til all oppskyting og vi skal også utvide åpningstiden mer enn vi noen 
gang har gjort. Vi åpner på dagtid fra kl. 12.00 siste to uker før jaktstart. Dette har 
hjulpet veldig og resultert i mindre kø. Jeg har fokusert på å fylle på med kaffe, brus, 
tørkerull og søppelsekker. Og prøvd å avlaste med å hjelpe med å rydde, vaske og 
tømme boss, samt å svare alle henvendelser på mail, tlf og meldinger. Mange som 
lurer på åpningstider, app, papir, treningsskudd osv. Alt ligger på nettet med mange 
som ringer / sender mail/meldinger likevel.  
Nye dunker til tomhylser fra Ikea er også kommet på plass. Og sist, men ikke minst 
har vi også fått ny belysning i taket. Stian og Anders Urke har montert ny 
led-belysning. Endelig skikkelig lys.  
Vi har også fått flere nye standplassledere denne perioden, det er vi glade for og 
ønsker dere hjertelig velkommen. Så har det vært litt bål i regnet ja, kasting og 
rydding må til. 
Har ikke tall på hvor mange ganger jeg har vasket oppe i august. Har også ryddet og 
kastet fra kontoret oppe, samt flyttet alle blinker og sånn bort fra flå-plassen og inn på 
kontoret. Det fyller seg fort opp med diverse greier. Luking og klipping ute må også til. 
Videre så fikk vi en gledelig nyhet i august fra et hyggelig medlem. 50.000 kr som 
gikk til 5 nye rifler (salong), disse er nå på plass og skal brukes på jegerprøven og 
junior. Med dette tilskuddet kan vi vel si at nå er bortimot hele våpengarderoben vår 



oppdatert og masse er byttet ut det siste året. Og våpenkortene er komplette og alt 
som var gammelt er nå borte.  
Alt på stell. I startet av august byttet vi også alle skiver på de elektroniske blinkene, 
alle både front og bak skiver. Samt gått over alt, så alt var nytt. Øystein har kalibrert 
og fikset underveis hele veien.  
Vi har også planlagt å grave ut til ny plass til 200 meter allerede nå. Er en del ivrige 
skyttere som nesten ikke kan vente til 200 meter er på plass. Ronald holder dialogen 
og har en plan på hvordan dette skal se ut. 
I uke 2 på august har vi også holdt rifle-kurs med oppskyting for disse om ønsker 
ekstra veiledning og oppfølging. 
 
Hagle: 
Her går det så det suser også. Vi tar innpå fjoråret og begynner å få målbare tall her. 
Etter at vi la om hele regnskapet til ulike avdelinger blir det nå mye lettere å 
sammenligne år mot år, og også periode for periode.  
Vi har også en økning i bedrifter og lag som tar kontakt og ønsker private arr. Dette 
kommer løpende og det går unna. Vi har også fått utdannet 5 nye hagleinstruktører i 
august, samt fått flere standplassledere. Velkommen til alle nye. Vi er svært glade for 
at dere ønsker å bidra. Det har vært mye regn i august, rekord faktisk, så det har ikke 
blitt mer maling, vi mangler bittelitt. Men ny dørmatte som er stor nok til at ikke alt 
vannet kommer inn. Vi har også byttet ut hengelåser til noen som var mer solide. 
Dessuten så er det en ny gruppe med eliteskyttere som ønsker å melde sin overgang 
til BJF. Dette er Simon Sommerfelt og hans lag. Dette styrker kompetansen 
betraktelig. Så det gleder vi oss til.  
 
Når det gjelder HB3 så har det vært en del styr her. Vi oppdaget at det var feil i 
støpning i forhold til tegninger, så da måtte vi holde tilbake betaling på 250.000 kr til 
vi var i mål. Utallige befaringer og justeringer. Skal ikke være lett.  
Uansett, nå er vi i mål med betongen, så nå er det bygg neste. Vi har fått ett tilbud på 
byggearbeid, men det var altfor dyrt. Ny befaring med Aspenes Bygg i dag. Vi må få 
ned prisen. Vi har også bestilt ny vei-grus til haglebanen. Henrik Reksten er 
kjempeflink å holde det fint, og det er jeg så glad for. 
 
Videre så er det også en god del dokumentasjon til byggesak. Vi har fått tilsyn på 
masser og status på alle byggeprosjekt. Dette er noe som tar mye tid og medfører 
mye ekstra arbeid, både for meg og for arkitekten. Alt man foretar seg skal 
dokumenteres. Det å bygge skytebaner krever mye grunnet sikkerhet og krav. Det 
kommer også klager fra naboer eller andre, vi vet ikke. Disse er sendt anonymt.  
Midt oppi det hele så ble flere i FM rammet av covid, så der fikk vi også brems.  
Dette må bare ta den tiden det tar. Det viktige her er å ikke ta beslutninger for hastig. 
Byggeprosjektet blir også innimellom alt annet og daglig drift.  
Veien frem mot 200 meter planlegger vi nå på baksiden av bygget og da måtte det 
fjernes et tre i bakkant, dette har Jan Monsen gjort.  
Jeg venter også på en uttalelse av Harald Stensland om vi bør legge rør i bunnen av 
fiskedammen før vi fyller den. Jeg er litt klar for å komme i gang her nå. 
 
Klubbhus 



Klubbhuset står for tur nå. Rognaldsen og jeg har kjøpt inn materialer på Byggmax 
og hentet med henger. Disse skal erstatte en vegg på klubbhus utvendig. Kledningen 
er råtten og må byttes. Det har regnet i hele august så dette har ikke vært mulig å få 
til enda. Men i morgen begynner Per Nybakken og Øystein på jobben. Deretter skal 
det hele males. Jeg har spylt hele terrassen og huset med høytrykkspyler og 
husvask. Så der er vi i rute. Ellers har det vært enda mer klipping og boss-plukking 
rundt klubbhuset i august også. Jeg holder klubbhuset rent etter alle kurs, være seg 
blodsporkurs, jegerprøvekurs, møter, stevner osv. Det blir ganske ille etter 40 elever 
har tråkket inn og ut her en helg.  
Også her skal det fylles på med kaffe, vaskemidler, toalettpapir, støvsugerposer med 
mer. Container ute skifter jeg også ved behov, ca 1 gang per mnd.  
 
Jegerprøven 
Det koker på jegerprøven om dagen. Kursene er stappfulle, og vi får forespørsler 
daglig. NJFF ønsker svært gjerne at vi skal bruke deres påmeldingssystemer, men 
dette synes vi fremdeles er for kostbart. For de som ønsker så ligger det mer info om 
dette på deres nettsider. Vi bruker google-skjema i dag til så og si alle påmeldinger 
og dette er gratis. Vi tilpasser også kurs etter ønsker/behov/banetid, så ikke lett å 
bruke ferdigprogrammerte utsendelser her. Nytt fra 2025 er også at alle vervepremier 
skal bort. Det er synd, men ikke noen krise. Vi ligger i dag med over 1850 
medlemmer i BJF og det øker fremdeles. Jegerprøven er første møte for de fleste 
nye, og det er også her vi får flest medlemmer. I august har det også blitt satt opp 
ekstra kurs for Tekna, så dette kommer på toppen av alle ordinære kurs. Vi fyller 
kursene til randen i både august, september og oktober. Vi har også fått en ny 
instruktør i stallen. Han heter Thomas Garnes og kommer fra Åsane JF. Han har 
svært lang erfaring.  
Vi opplever også her at folk flytter seg fra Åsane til Bergen.  
Ellers så trenger vi nytt lokale til jegerprøven fra 2025, og jeg jobber nå med å finne 
noe nytt og sentralt.  
 
Jenteskyting/ jaktfelt / junior/ 
Junior er i full gang igjen etter sommerferie. Og nå med 5 nye rifler pluss at Kristian 
Andersen har kappet kolben på et par av de gamle, slik at de skal passe bedre til 
barna. 
Jaktfelt om mandagen har pause grunnet jakten enda. 
På jentetreninger har vi hatt en voldsom oppblomstring av nye tilskudd, så vi droppet 
pausen vi hadde tenkt å ha. Vi forsetter så lenge det er etterspørsel. 
Vi har også et prøveprosjekt gående for jenter og hagleskyting. Det er vanlig åpning 
kun for jenter annenhver mandag ut september. Dette fortsetter vi med om det bærer 
frukter.  
 
Hund 
Sindre Knutsen og Linn Marielle Knutsen har også gjennomført årets siste grunnkurs 
ettersøk i midten av august. Disse er poppis og gir oss gode tilbakemeldinger.  
 
E-post/sms/messenger/tlf 
I august er det helt vanvittig pågang på våre kontaktpunkt. Jeg besvarer så mange 
henvendelser om alt mulig i løpet av et døgn, at jeg virkelig kjenner på at vi er en stor 



klubb. Folk lurer på alt fra åpningstider til ulike kurs, oppskyting, priser, medlemskap, 
jakt, avmelding, bytting, påmelding, Zettle, betalinger, internett, tilkomst, hjelp, våpen, 
junior, senior, vann, strøm, koder, dører, låser, veibeskrivelser, revebu, Rødlien, 
kjølerom, jegerprøven, hundekurs, fiskevann, båter, våpenskap osv. Og dette er bare 
eksterne, og så kommer det en god del tlf, eposter og meldinger fra interne typ 
instruktører, standplassledere, utvalgsledere osv. Så kommer alle 
samarbeidspartnere, bedrifter, kommune og byggesak, vannverket, leverandører, FM 
gruppen, arkitekter, Strand, NJFF, grunneiere osv. 
Noen dager må jeg vente til kvelden før jeg får unna oppgaver som gjør at jeg må 
sitte med maskinen. F.eks. regnskap, fakturaflyt, fakturering, facebook, nettsider osv. 
Så det betyr at jeg har en god del plusstid/avspasering på blokken. Jeg håper det 
roer seg litt ut i sept. For august har vært en måned jeg er glad vi ikke har for mange 
av. Jeg har vanligvis bra kapasitet og mye energi, men nå er jeg faktisk litt sliten. Det 
som er hyggelig er alle de gode tilbakemeldingene som er her også. Vi får SÅ mye 
ros, både muntlig og skriftlig. Det er kjempestas å være med å bygge BJF til en klubb 
med så mye glade brukere og medlemmer. Og dette er veldig viktig å huske på.  
 
Tenk på all info som går ut til alle som skal delta på jakt-turer, jegerprøvekurs, 
riflekurs, haglekurs, blodsporkurs. Bare på jegerprøven hittil i år er det nesten 400 
påmeldinger. Det er en god del.  
 
Så uendelig takk til alle utvalgsledere, instruktører, standplassledere, 
dugnadsansvarlige, jaktledere, baneansvarlige, pensjonister, styret og alle som er 
med og drar lasset.  
 
Jakt 
Rødlien har rekord i år på antall deltakere, jeg har handlet inn til skattekistene, og 
sitter nå med oppløpet til jentedagen den 14. august. 
Vi arrangerer en dag for damene hvert år i Rødlien. Dette er en utrolig kjekk måte å 
få med oss nye ferske damer på laget. 
Breim: Der reiser første gruppe nå til helgen og her ligger det godt an til fangst.  
Det som er helt gull med Breim er at det er fellingsgaranti, terrenget er så proppet 
med dyr at dette gjør at nye jegere kan lettere få fellinger.  
Dyranut: Heldigvis bedre taksering i år enn på lenge, dette blir også veldig bra. Dette 
er en sikker vinner, og Dyranut leverer god mat og gode opplevelser.  
Steinkjer. Her er også alt klart nå og rådyrene venter, her er Paal jaktleder og alt er 
klart nå 
Sverige: Her er det laget gruppe på Facebook-gruppe for alle som skal reise. Alt er 
klart også her. 
 
 
SEPTEMBER 2024 
 
Endelig er den her. September som vi alle venter på. September kommer med en ny 
sommer, masse sol og høye temperaturer.  
Det er nå det meste skal skje. Alle skal jakte, noen skal jakte for første gang, noen 
skal felle for første gang, og andre skal jakte for 40.ende gang.  
Det er også travelt på alle baner, i alle utvalg og særlig på jegerprøven. 



 
Riflebane: 
Det er travle tider på banene og da særlig på riflebanen. Er mange som skal skyte 
opp. Samtidig som vi strever litt med å få vaktlister til å gå i hop, så har vi også hatt 
litt tekniske utfordringer med skiver/elektronikk. Vi har bestilt inn nye slitedeler og 
bytter disse løpende. Vi har også fått nye pøller og kammerflagg. De første ukene i 
september bruker vi også mandagene til å få unna oppskytinger. Det er mye rydding, 
vasking, bossing som går med i slike perioder. Likevel så opplever vi at dette med å 
holde åpent fra kl 12.00 på dagtid hjelper mye på det voldsomme presset. Dette fører 
til mindre kø og bedre oversikt for de som er på vakt. Det blir også masse hylser av 
mye skyting, og Ronald er flink å pante disse ved behov. En bane som er mye i bruk 
krever mye vedlikehold. Jeg ber om at også alle som bruker banen 
privat/egentrening også rydder etter seg. Og ser man et fullt søppelspann så er det å 
ta det med ned i container. Vi må prøve å gjøre det trivelig for de alle og da krever 
det at alle hjelper til med å holde anlegget de bruker. Ugresset får også en ny vår nå 
som det er så mildt så derav blir det også luking. Oppsummert er det, støvsuge, fylle 
på, tømme boss, fjerne rot som står på agendaen i sept.  
 
Haglebane: 
Vi venter fremdeles på flere tilbud på pris for bygging av HB3. I starten av september 
hadde vi befaring med Aspenes Bygg, det vi venter på et underleverandører. 
Bestillingen vi har gjort nå er en type råbygg, for å få prisen ned. Vi håper at vi skal 
lande et sted rundt 500.000 kr. Dyrt ja, men vi må få prisen ned. Det er kostbart å 
bygge nye baner. Ellers så sliter vi litt med å fylle vaktlistene i september og derfor 
går vi nå ut og leter etter flere mulige standplassledere. Vi må ha flere å spille på. Vi 
har også sett litt på innkjøp av mer ammo til haglebanen, samt fått reparert et våpen. 
Vi venter fremdeles på søknader på de siste 5 haglene, det tar tid. Så har vi hatt 
bedriftsskytinger også i september samt et smekkfullt jegerprøvekurs, dette tar også 
opp kapasitet hos instruktører og standplassledere. Men våre brukere er veldig 
fornøyde, og vi får masse gode tilbakemeldinger. Dessuten så opplever vi en økning 
nå rundt jaktstart, og omsetningsmessig så ligger hagle bedre an enn noensinne. 
Har også handlet inn diverse til haglebanen denne mnd. Så samler vi også inn 
kontrakter på de nye hagleinstruktørene.  
 
Korthold: 
Vi har hatt litt trøbbel med nettverket her. Det slår seg ut. Det som ofte må til her er å 
restarte router som henger over vinduet på kontoret i klubbhuset. 
Det er fremdeles ønskelig at vi skal holde åpent for skyting med salong den tirsdagen 
det ikke er juniorskyting. Her venter vi på tilbakemelding fra Geir Bache.  
 
Jakt: 
September er jakt for alle penga. Vi har hatt 3 grupper på Breim, 10 jegere på 
Dyranut, og 9 stk i Steinkjer. Og drøssevis i Rødlien.  
Travelt men gøy. Noen problemer på siste gruppe på Breim, men noe gylling av bøer, 
og dette holder vi på med. Vanskelig sak dette. Jeg jobber også med enda mer 
terreng til neste år. Men mye er skyhøyt priset. Jakt er dyrt. Og det blir bare 
vanskeligere og vanskeligere å fine bra terreng til normale priser. Ikke vanskelig å 
finne rimelige terreng, men de er ofte uten noe særlig med dyr. 



Jeg planla og ta meg en ferieuke i starten av mnd selv, det gikk ikke helt. Har hatt 
meg to dager da i forrige uke. 
Videre så har vi også hatt jentedag i Rødlien med masse damer. Marte var jaktleder 
og det var supert opplegg. Vi hadde med pølser som vi varmet på bålet, og hadde 
også med premier til noen heldige vinnere av loddtrekning.  
Skeisvanndalen er også åpnet. Og revebuen er i full drift med masse åte. 
 
Kjølerom: 
Det er laget nytt system her. En liste der man merker med hvem som er eier og hva 
som er hengt inn. Selve dyret skal også merkes. Så er det 2 ulike priser på Zettle 
etter hva dyret veier. Alle skal betale foruten de dyrene som er fra elg i Sverige, hjort 
fra Rødlien, rådyr fra Steinkjer, og hjort fra Breim. Her er det kjølerom inkludert i 
prisen man betaler for jakten. Alle andre jaktlag skal betale.  
Så har vi også fått flere på jaktutvalget til å hjelpe her, og Marte er kjølesjef. Ingen 
kommer inn dit uten at hun vet. Og på denne måten får vi bedre kontroll og oversikt. 
Grunnen til dette er at det i fjor var slunkent med folk som betalte for seg. I år ser 
dette veldig mye bedre ut, og vi har full oversikt.  
 
Klubbhus: 
Og simsallabim så var dette malt grått, i september faktisk. Det høres så enkelt ut ja, 
men dette ligger det mye arbeid bak.  
Først skal det vaskes, ryddes, skru ned alt osv. Så skal det handles inn utstyr og så 
skal det males. Vi var kjempeheldige her. Lasse Sem Henriksen hjalp her sammen 
med Magne Heggstad. Det ble brukt spraymaling. Og nå er det blitt veldig fint. Så må 
vi ta rekkverk, boden, og korthold til våren, når været blir varmere.  
 
Jegerprøve: 
Her koker det om dagen. Vi venter fremdeles på at vi skal få svar fra NJFF Hordaland 
ang å bruke lokaler i Nesttunbrekka for 2025. 
Når man skal holde et jegerprøvekurs er det en del saksgang her, først skal man 
legge ut påmelding, så skal det bookes instruktører, totalt 7 stk på et fullt kurs. Så 
skal det ordnes med bøker og hentes foldere på BA. Så skal alle ha eposter med 
program, deretter må det vaskes før og etter hvert kurs. Det er en del arbeid. Så skal 
det handles inn kaffe, kopper og diverse. Etter endt kurs så skal alle ha eksamen. Da 
må det også være en eksamensansvarlig som ikke har undervist på kurset. Så skal 
alle bestå prøven. De fleste gjør dette, men det er en og annen som ikke klarer dette.  
Vi er størst i Vestland Fylke når det gjelder å utdanne nye jegere. Og denne 
posisjonen har vi tenkt å beholde. Vi får mange gode tilbakemeldinger. 
 
OKTOBER 2024 
 
Oktober er også en travel mnd med hele 2 jegerprøvekurs, som er smekkfulle. Det vil 
si 80 nye jegere. Vi holder tungen beint i munnen. Så har vi nå endelig fått napp på 
nytt lokale til jegerprøvekurs 2025. Takket være Gausemel. Nå har vi fått en avtale 
med Kaland Skole, der vi får leie. Vi skal bruke 7.ende trinn sine klasserom. (da 
slipper vi dette problemet med for små pulter og stoler) 
Jeg har kontaktet mer eller mindre halve Fana og omegn før vi landet dette.  



Nesttunbrekka og Backer snudde brått i siste sekund. Jeg vet ikke hva som egentlig 
er problemet her. Videre så er private lokaler og aktører veldig kostbart. Vi snakker 
flere hundre tusen i året, og det er ikke mulig for oss. 
Og da med ny avtale i hånd så kunne vi også legge ut kurs for 2025.  
Det er allerede kommet påmeldinger for neste år. 
Det ble også tatt en avgjørelse på å sette opp et ekstrakurs i desember, som da blir 
kurs nr 15 i 2024 og skal holdes på Kismul. Avtalen med lokalet i Fyllingsdalen går ut 
i starten av desember, derfor tar vi siste kurset i klubbhuset til BJF. Rognaldsen er 
akkurat godkjent som ny eksamensleder også, så her øker vi opp for å være klar for 
det som måtte komme av økning for 2025. BJF har også fått en ny instruktør i 
jegerprøvestaben, Thomas Garnes. Han skal begynne hos oss nå i desember og 
kommer fra Åsane JF. Det blir bra, vi trenger mange instruktører som kan dele på 
oppgaver. Så nå har vi 8 instruktører totalt, pluss alle hagle og rifleinstruktører. Og til 
slutt så har vi Gausemel som er opplæringsansvarlig fra styret og fordeler og styrer 
hele herligheten. 
 
Haglebane: 
Ang utbygging så har styret bestemt at vi kaller inn til et ekstraordinært årsmøte her 
grunnet økte kostnader ved bygging av HB3. Dette viser seg å bli nærmere dobbelt 
så dyrt som først budsjettert. Derfor trenger vi årsmøte sin godkjenning på utvidelse 
av tilsatte midler her. Vi har fått tilbud på byggearbeid fra tre ulike leverandører, og 
disse er ulike. Det rimeligste ligger på ca 650.000 kr. Så må man ta med i 
betraktingen at betongen har allerede kostet oss 250.000 kr. Sprekk i budsjett er 
årsaken til at det hele har stoppet litt opp. Ekstraordinært årsmøte satt til 20. nov kl 
18.00 i klubbhuset.  
Videre så har vi i oktober også fått 5 nye standplassledere, og alle disse er klare nå 
med egne nøkler og er på plass på vaktlistene. Tore Taranger har også kommet 
tilbake til haglebanen og skal bistå Marius og Lasse med diverse.  
Vi forsøker nå som vi er nok folk å legge en plan for vaktlistene lenger frem i tid, slik 
at det skal bli lettere for alle. Det har også kommet spørsmål om dette med PT-timer 
ang instruksjon. Dette jobber styret med nå, slik at vi får satt det i rammer. Vi ser for 
oss at i første omgang så holder det med én PT per bane, da behovet ikke er så 
stort. Dette blir såpass kostbart at jeg tviler på det vil renne ned dørene hos oss med 
jegere som ønsker å ha timer helt privat med instruktør. Dette er ofte for de spesielt 
interesserte og ofte på høyt nivå. 
 
Videre så har alle sikkert sett at vi har fått ny grus utover, på hagle og riflebane. 
Henrik Reksten er superflink å få dette pent.  
Bedriftskyting er fremdeles populært og vi har også satt i gang tirsdager med Bjørn 
Dag. Haglebane har også fått påfyll og vask i denne perioden.  
Det som ikke er fullt så kjekt er at vi har litt tull med ting som skjer på nattestid på 
hagle. Enten det er vinden, hjorten, spøkelser eller kids. Vi opplever at ting står på 
hodet, at tak er stukket hull i og at stoler sår hulter i bulter. Dette må vi alle følge med 
på. Dette er ikke noe kjekt. 
 
Klubbhus: 
Det vaskes og vaskes. Med ca 80 elever innomhus på en mnd så blir det en god del 
renhold og innkjøp. Det er jo dette vi ønsker. Malingstape er fjernet utvendig, vinduer 



skrapt og skiltene er kommet opp igjen. Ble veldig bra dette, om jeg skal få si det 
selv. 
 
Riflebane: 
Det begynner nå å roe seg litt med oppskytinger og det enorme trykket vi har hatt. Nå 
er vi over på mer vanlig drift igjen. Junior tar fri i høstferien. (de følger skoleruten.  
Jentene holder koken, og i starten av november så begynner mandagsjaktfelt igjen.  
Videre så har Øystein bygget ferdig taket over containere, og dette var utrolig bra. 
Det kom så mye vann inn før dette var på plass. Ny lyslenke er også montert på 
blinkene ved 100 meter. 
Ellers har vi fått mye tilbakemeldinger på Sako Blade i år som ikke er helt bra, og 
særlig da på kaliber 6,5 x 55. Så vi er på saken. Jeg har snakket masse med 
leverandør og vi er nå midt i testing diverse egenskaper på denne kulen. Det ser ut 
som at anslagsenergi ikke rekker helt opp, om dette er tilfelle så vil dette bli 
reklamasjon. Jeg har bestilt noen skudd med Fusion (som vi hadde før) i 
mellomtiden. Så har vi laget et helt team av BJF-ere som er på denne saken nå. Vi 
skal fortsette i morgen. Ellers har vi solgt en av de eldre riflene til BJF, den er nå i 
hende hos ny eier og betalt.  
 
Korthold: 
Det er nye lamper på vei til kortholdsbanen. Disse blir montert tirsdag 12.nov. 
Det er også besluttet at det blir 22-skyting på kortholdsbanen annenhver tirsdag for 
medlemmer. Venter bare på vaktlister fra Geir B, nå så er vi klare.  
Dette har vi gledet oss til. 
 
Jakt: 
Elgjakten i Sverige var også i oktober mnd. Litt styr da 2 deltakere trakk seg dagen 
før oppstart. Men vi løste dette også på et vis. Bjørn tok inn to hundeførere ekstra. 
Knall og fall i Sverige. Jeg ble skikkelig misunnelig på hele opplevelsen, det hele så 
og hørtes virkelig gøy ut. Elgjakt er noe eget, helt magisk. Så kom de hjem med 
massevis av elg. Så da har jeg booket på nytt til neste høst. Tipper de plassene får 
bein å gå på. 
 
Ellers har jeg to nye tilbud på blokken, men gode terreng er kostbart.  
Målet for 2025 er mer småvilt, helst ryper og fugl av noe slag.  
 
Diverse: 
Pålegg fra Bergen kommune ang tømming av septiktank, dette er nå gjort og alt i 
orden. Lett å glemme denne tanken.  
 
Ellers er BJF nå blitt den 3.største foreningen i landet, med bare 60 medlemmer bak 
Oslo på 2.plass. Og førsteplassen er nesten juks for de er 2 foreninger som har slått 
seg sammen i Rogaland.  
 
Landsmøte 2024 NJFF: dette finner sted helgen 15-17. november.  
Det hele skal streames, så jeg får link på mandag som kommer. Jeg kommer til å 
legge dette ut slik at alle som ønsker kan følge dette.  
Og siste uken i oktober hadde jeg fri og var på elgjakt, så det var toppen.  



Og vips så var det jammen november, gitt. Ha en strålende helg, folkens! 
 
 
 
NOVEMBER 2024 
 
Rifle: 
November er her og ting roer seg litt og vi får tid til å puste litt.  
Vi åpner november med at jaktfelt/mandager starter opp igjen. De fleste ser slutten 
på hjortejakten, (foruten meg som aldri blir ferdig), og da er det tid for jaktfelt igjen. 
Det har vært en diskusjon om standplassledere skal betale 75 kr per trening her, jeg 
må innrømme at jeg ikke trodde dette var et problem så jeg har ikke egentlig 
reflektert noe særlig over dette. Jaktfelt har en annen kostnad enn vanlige treninger 
grunnet mer kostnader til materiell. Vi bruker penger på blinker, stifte, tape, kaffe, 
brus, sjokolade, strøm og bedre lys i vintermørket. Dette ble en kort diskusjon i styret 
og et enstemmig vedtak på å støtte Jørn Gjerde sitt utsagn, om at standplassledere 
bruker banen fritt til egentrening utenom åpningstid, og regulerte treninger som 
jaktfelt skal betales som vanlig medlem. Den totale inntekten på disse mandagene er 
ca 18.000kr i året og disse pengene går fort ut som kostnader til selve treningen. 
Jaktfelt mandager har heller ingen tilskudd som eksempelvis jaktfelt jenter og 
juniorskyting har. 
Har hatt tre runder med innkjøp og vask på rifle i november. Samt vask av venterom i 
2. etg. Etter mye blod/slakteavfall i søppelspann oppe så er dette nå flyttet bort. Det 
funker ellers bra med kjøl og slakting og lite problemer her.  
Sako ammo: fremdeles ikke kommet noe tilbakemelding her, men jeg tipper det 
ender med nye varer fra Schaug til slutt.  Vi kommer til å fylle opp med bly, Fusion i 
stedet. Alt er tilbakelevert i 6,5 x 55, og Sako har fått tilsendt både tester og dårlige 
lotter. Rett i retur, Øystein har kjørt hele partiet til Østlandet.  
Det har foregått omfattende testing av de beste ammo-nerdene vi har i BJF, så det er 
ingenting overlatt til tilfeldigheter her. Jeg har hentet ut 1000 skudd med Fusion i 6,5 
x 55 som nå er lagt inn i Zettle og alt er klart.  
Jaktfelt jenter har gått som planlagt hele november, men har nå tatt juleferie til over 
nyttår. Er mange mødre som drukner i avslutninger i desember.  
Vi har også harr en demo-dag i november i samarbeid med Bergen Aktiv. Dette var 
veldig kjekt og ble godt mottatt.  
 
Korthold: 
Nye lamper i taket ble montert den 12. nov av Anders Urke. Så mye bedre med SG 
lamper i led. Anders er gull for BJF, alltid presis og alltid pålitelig. Det er også på vei 
ny lyslenke her til selve blinkene.  
Ellers så er det utrolig kjekt å se KSSK vokse seg større og større. De er flinke.  
Kreditering for orden skal de også ha. Alltid ryddig og pent når jeg låser meg inn der. 
Det kommer sikkerhetskurs nå i januar 2025. Så kjekt dette, kanskje jeg må prøve 
pistolskyting selv. 
Juniorskyting har også gått som normalt ut november og pauser med juleferie i 
desember.  
Vi venter enda på tilbakemelding fra Bache ang 22-skyting i partallsuker tirsdager. 
Dette MÅ vi nå få til snart.  Det har lagt noen takplater og slengt rundt her, jeg har 



stappet det jeg kunne inn i container, men den er full og vi venter på ny. Da ryker 
resten. Vi må alle bli flinkere til å få alt søppel inn i container og bort fra tomten. Det 
er trasig når skrot ligger og slenger rundt om. 
 
Klubbhus: 
Klubbhuset er mye brukt, og det vaskes og ryddes jevnlig. Jeg liker at det er rent hver 
uke. Så det vaskes og vaskes. Vi vokser ut av klubbhuset og mulig vi burde gjort noe 
påbygg her. Vi kommer til å ende på ca 400 jegerprøveelever utdannet hos oss i 
2024, og det er mange elever innom her da i løpet av et år.  
Ellers så meldes det om at pumpehuset må fikses til våren, det råtner.  
Har vært noe tull med oppvaskmaskin i klubbhuset denne mnd, men det fikset Stian 
og den er nå i orden igjen.  
 
Hagle: 
Hagle er i vinden om dagen og det er mye som skjer her. 
Vi har gjennomført ekstraordinært årsmøte for å få utvidet budsjett her.  
(referat ligger på nettsiden) 
Styret er helt i avslutningsfasen her for valg av oppdragsgiver og vi ser for oss 
byggestart i starten av januar 2025.  
Politiet er involvert nå i utvidelse av søknad for å se om vi kan skyte sporting på 
trap-baner, og da særlig med tanke på den nye banen. 
Vi har fått tre nye standplassledere/skyttere som kommer fra Åsane JF, disse har nå 
fått nøkler og alt er ok. Vi ønsker disse hjertelig velkommen til BJF. 
Vi vil også få levert et stort parti med skudd og duer i neste uke. Ledergruppen på 
hagle består nå av Marius, Ivar og Tore.  
Jeg har også vært på befaring hos Åsane for å se på deres duekort-løsning. 
Har også fått pris på å montere disse på eksisterende baner. Dette har en prislapp på 
ca 70.000. (sendt til styret for vurdering) 
En annen ting som er kommet godt i gang er timer til medlemmer med Bjørn Dag.  
Jegerprøven: 
2 stappfulle kurs i nov/des og et stappfullt kurs i desember. (ekstrakurs) 
Jegerprøven er selve navet i BJF, det er det som gir oss mest inntekter, mest 
medlemmer, mest blest og er utrolig viktig for vår økonomi, derav utbygging, fremdrift 
osv. Så jegerprøvekurs har høy prioritet hos hele foreningen.  
Fra 2025 så øker vi prisene noe, det skulle egentlig vært gjort i fjor, men utgikk. Så 
da blir det nå, det øker med 500 kr per deltaker. Vi har snart fullt kurs for januar og 
gleder oss til nye lokaler på Kaland skole. Det er signert kontrakt ut året og i dag skal 
vi ha opplæring her. BJF er avhengig av et stort team av instruktører. Vi har nå Stian 
Horne, Anders Kroken, Tore Taranger, Helge Toft, Thomas Garnes, Paal Breivik, Linn 
Vassbotn og sist med ikke mist så venter vi på Lene Reksten i løpet av året. Det er 
satt opp og lagt ut 14 kurs i 2025. 
Videre som kom det info i dag om at NaCL viderefører opplæringsansvaret av nye 
jegerprøveinstruktører hos Landbruksdepartementet fra 2025.  
 
Diverse: 
Det har vært landsmøte i NJFF i november. Jeg var der ikke fysisk, men har fulgt 
hele helgen digitalt på nett. Nytt forbundsstyre er valgt for de neste tre årene, med 



Ole Martin som leder. Jeg har stor tro på de valgte og topp med en jurist som øverste 
leder. Dette kan ikke bli annet enn bra. Bjarte Erstad ute av forbundsstyret. 
 Fordelingen av kontingenten blir noe bedre for lokallagene i årene fremover dog ikke 
betydelig. Dette betyr at BJF må drifte, søke midler, og skaffe sin egen inntekt. Store 
deler av kontingenten går bort i sentralledd og fylkeslag, Over 80 % forsvinner rett ut. 
Derfor er det uhyre viktig at vi klarer å holde grønne tall hos oss. For dere som er 
interessert så ligger det både referat og saker ute på NJFF sine sider. Prisene for 
medlemskap vil øke fra 2026, og dette er bestemt av sentrale hold, dette rår ikke vi 
som lokallag over.  
 
MVA- komp for anleggsmidler er nå levert og sendt inn til behandling. Søkte beløp er 
på ca 250.000, og dette må ikke forveksles med vanlig mva -komp på driftsmidler. 
Dette er to ulike kompensasjoner fra ulike utstedere.  
 
Vi har fremdeles for mye boss og skrot på tomten. I skrivende stund venter vi på pris 
fra Bir om å få fjernet gammel container, den ligger også ute på Finn om noen skulle 
ha lyst på denne. Vi må bli kvitt skrot på tomten. BJF er ingen avfallsstasjon og heller 
ikke et mottak for gamle møbler eller diverse som folk ikke vi ha hjemme hos seg 
selv. Minner også om at 
avfallscontainer som står ved klubbhus ikke er til privat bruk. Avfall er veldig kostbart. 
Vi betaler i dyre dommer for å kvitte oss med boss, så ingen må bruke container som 
privat avfallsstasjon. Alle tilskuddsmidler for 2024 fra NJFF er rapportert og godkjent i 
november også. 
Så kommer sosiale medier, nettsider, epost, fakturaflyt, innkjøp osv i tillegg.  
 
 
DESEMBER 2024 
 
Vel overstått jul og godt nyttår til alle dere.  
Desember føk av gårde som den alltid gjør, og slutten av 2024 står for tur, med 
årsoppgjør, vinter og varetelling.  
 
Vi startet desember med en hyggelig gave fra Anne Vikne og Frende der BJF fikk 
tilskudd til nye standplassvester. Disse er nå bestilt og blir levert når de er ferdig 
trykket.  
Så har jeg i desember pakket ca 20 flasker vin og skrevet kort til alle 
samarbeidspartnere til BJF. Dette tar jo en del tid, men håper det blir satt pris på. Så 
skal de leveres på 20 ulike adresser.  
 
Jegerprøven: 
Her har det vært noe feil hos kursagenten som jeg nå har fått rettet. Kursagenten er 
en portal vi samarbeider med for annonsering av jegerprøven.  
Vi vil også justere priser for 2025, da det er veldig mange år siden sist. Så fra 2025 
blir det også nå kun to ulike priser her, medlem og ikke medlem. 3000/3500. Man får 
fremdeles 500 kr i rabatt som medlem eller om man melder seg inn i klubben. Vi har 
også hatt møte med opplæringsansvarlig på nye lokasjoner, nemlig Kaland skole.  



Det siste ekstrakurset i jegerprøven, kurs 15, ble gjennomført i klubbhuset på Kismul. 
368 elever har tatt jegerprøven hos BJF i 2024 og det blir nok ikke mindre i 2025. 
Åsane har foreløpig ingen lisens til å holde kurs.  
 
Januar kurset er fulltegnet for en stund siden, og februar kurset er også snart fullt. Nå 
gjenstår det å få på plass litt praktiske ting før første kurs. Alle kurs meldes til 
studieforbund og registreres. Vi får ca 100 kr i støtte per elev. Vi får også 120 kr per 
elev fra Bergen kommune for å holde eksamen.  
 
 
 
Predator/ foredrag /januar: 
Vi har et ønske om å ha et større foredrag hver januar, så i år blir det fokus på 
predatorer fra Torstein Halstensen. Han gjør dette gratis for oss.  
Tidligere når vi har hatt inne f.eks. Clausen så er dette veldig kostbart da honorar og 
husleie til sammen blir dyrt.  
Uansett så er Torstein kanskje en av de som jakter mest predatorer i hele landet. Så 
dette blir spennende. Da kan vi kjøre kostnadsfritt for medlemmer og tar da 100 kr for 
ikke-medlemmer, så blir dette er tilskudd til husleien til Fana skytterlag på kr 5000,- 
Først hadde vi satt opp et foredrag i klubbhuset, men så fort at dette ble for trangt. 
Så vi lager til en liten cafe med salg av bakst og kaffe.  
 
Regnskap: 
Desember er mye faktura og regnskap, nå ser det ut som alle har klart å levere inn 
alle bilag og utlegg og vi kan nå begynne å lukke regnskapet for 2024.  
I 2024 passerte BJF 4,3 millioner i omsetning. Dette er helt ellevilt. Vi har så mange 
som besøker oss, jakter med oss og deltar på ulike arrangementer hos oss. Tenk så 
mange transaksjoner som er i sving. Det er ikke få altså. Driftskostnadene til BJF er 
høye, og vi har et stort anlegg, alt dette er nå veldig synlig avdeling for avdeling 
takket være oppbyggingen til nytt avdelingsregnskap fra Therese. I 2024 har vi også 
mottatt mye tilskudd som vi har søkt om. Så dette er ikke et vanlig år. Vi har gjort 
veldig mye oppgraderinger i år som har kostet. I tillegg så er vi underveis i byggingen 
av helt ny haglebane.  
Så spør du sikkert deg selv, hvordan er dette mulig? Tjener BJF så mye penger? 
Og svaret på det er nei. Og hva dekker Linn sitt honorar? I hovedsak så er det 
overskuddet fra jegerprøven som dekker kostnadene med å ha meg innleid. Ellers så 
dekker andre avdelinger seg selv og sin egen drift. Målet er at BJF skal tjene penger 
til å kunne utvikle anlegget samt dekke sine egne driftkostnader.  
BJF er ikke noe AS og det er ingen som skal ha utbytte. De som skal ha utbytte er 
deg som medlem. Du skal ha et tilbud innen jakt, fiske, skyting samt en sosial arena 
for deg som medlem.  
Så bruker jeg mye tid på å søke støtte og diverse bidrag som vi kan få. Og dette er 
litt som å selge støvsugere på dørene til folk. Man må søke veldig mange før man 
plutselig får tilskudd. Kjedelig arbeid? Jepp, og det tar veldig mye tid. Er masse 
dokumentasjon og mye tall. I tillegg er det en masse krav som må oppfylles, for at 
man kan kunne søke på det gitte tilskuddet. Er ingen tilskudd der man kan ønske seg 
en gitt ting ut fra behovet til BJF. Sånn fungerer det ikke.  



Så målet er at vi skal kunne drifte med et lite overskudd, typ et par hundre tusen, og 
likevel tåle våre egne investeringer og driftskostnader. Er det vanskelig? Ja, det er 
det til tider. Det er vanskelig å si nei til ting når noen ønsker seg noe veldig sterkt. Og 
alle investeringer vil ikke gagne alle medlemmer. Og sånn vil det alltid bli og være for 
vi er snart 2000 ulike medlemmer med ulike behov og ønsker.  
 
Rifle: 
Her har det egentlig vært ganske rolig i desember mnd, og det er det jo ofte mot 
slutten av året. Vi bestemte oss for å stenge alle baner for publikum i romjulen også, 
slik at alle kunne få litt julefri. Jeg prøver så godt jeg kan å holde det ryddig og rent 
for dere hele året. Rifle har måttet blø litt i desember for hagle og klubbhuset har hatt 
større behov.  
 
 
Hagle: 
Hagle har fått julevask og litt nytt utstyr, vi har også bestilt nye mikrofoner og div 
ledninger her.  
Ang HB3 så hadde styret egentlig valgt det rimeligste tilbudet, men valgte likevel å 
snu i siste sekund. Grunnen til dette er økonomisk sikkerhet. Den først valgte 
leverandøren var kun et enkeltmannsforetak og vi ønsket et større firma med mer 
sikkerhet. Derfor ble det en helomvending og vi valgte å gå til Aspenes Bygg. 
Materialer er bestilt, men snøen som daler ned gir oss noe utsettelse på byggestart.  
Ellers så har BIR bedrift hentet den gamle containeren som stod bak hagle, og var 
eid av et gammelt medlem. Dette koster oss litt, men når eier ikke ville ordne opp så 
ble det sånn. Vi kan ikke ha masse søppel på tomten vår. Og ja, vi har prøvd å gi den 
bort på finn, uten hell. Jan Monsen har hjulpet og tømme denne, og den var full i 
skrot, så all ære til Jan her.  
 
Juleavslutning hos Konow: 
Tusen takk til alle dere som møtte opp her den 19. desember. 
Dette var skikkelig kjekt og veldig vellykket. Vi var over 50 stk. 
Knallgod mat og drikke. Nye og gamle medlemmer.  
 
Fiskedam: 
Fiskedam er ikke lenger fiskedam og skal fylles. Nå ser det endelig ut som det kan 
komme noe fyllmasse som vi kan bruke. Så dette blir bra, men det vil ta tid. Det er 
bra størrelse på dette søkket.  
 
Ellers så siden denne rapporten markerer slutten på 2024, så ønsker jeg å takke 
dere alle. Alle som bidrar til at BJF er den klubben den er. Til alle dere som hjelper til, 
til alle som tar vakter, til alle som underviser, til alle som rydder og fikser, til alle som 
hjelper, baker, brøyter, rydder søppel, vasker, kjøper inn og til alle dere som smiler.  
 
Og takk til styret, for at dere vier tiden deres, for det beste for felleskapet. 
 
Linn Vassbotn 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


